



第九届中国国际进口博览会
展会配套设施租赁申请表

表单回传截止日期:2026.09.25

《展会配套设施租赁申请表(电)》					
填表人信息： ☐ 参展公司 ☐ 搭建公司					
公司名称：			展台负责人：		
展台号：			电话：		
移动电话：			传真：		
邮箱：					
项目	规格	电箱单价		数量	金额 (两项总额)
		展馆电箱 单价 (人民币/展期)	智慧安全 电箱单价 (人民币/展期)		
照明箱 (含展馆 电箱和智慧 安全电箱)	15A 380V	968	330		
	30A 380V	1408	385		
	60A 380V	2288	440		
	100A 380V	3630	550		
	150A 380V	5500	627		
	200A 380V	8800	704		
	250A 380V	11000	836		
	300A 380V	13200	924		
	350A 380V	16500	1012		
	400A 380V	22000	1100		
动力箱 (含展馆 电箱和智慧 安全电箱)	15A 380V	968	330		
	30A 380V	1408	385		
	60A 380V	2288	440		
	100A 380V	3630	550		
	150A 380V	5500	627		
	200A 380V	8800	704		
	250A 380V	11000	836		
	300A 380V	13200	924		
	350A 380V	16500	1012		
	400A 380V	22000	1100		
1. 第九届中国国际进口博览会的“电费”费用由大会承担。 2. 以上为室内展厅价格,其他区域申请的电箱价格在此基础上加收50%费用。 3. 申请电箱时须区分动力箱和照明箱,其中照明箱总空开为含漏保的4P开关,动力箱空开为不带漏保的380V-3P开关,若申请动力箱需填写《拆除地沟漏电保护装置申请表》(附表9)。 4. 所有物品均为租赁,不得交换、转移、退换。 5. 参展商须保证租赁物品的完好无损,如有遗失或损坏,需照价赔偿。					
签名/盖章：			日期：2026年 月 日		

请标准展位展商联系您所在馆的主场搭建商、特装展位展商联系您的特装展台搭建商进行填报



第九届中国国际进口博览会
展会配套设施租赁申请表

表单回传截止日期:2026.09.25

《展会配套设施租赁申请表(水/气)》				
填表人信息： ☐ 参展公司 ☐ 搭建公司				
公司名称：		展台负责人：		
展台号：		电话：		
移动电话：		传真：		
邮箱：				
项目	规格	单价(元) (人民币/ 展期)	数量	金额
水	展台用水(DN15mm)	1980		
	机器用水(DN20mm)	2200		
气	排量≤0.4立方米/分钟(DN15mm,压力8bar)	3300		
	排量≤0.9立方米/分钟(DN20mm,压力8bar)	3850		
	排量≥1.0立方米/分钟(DN25mm,压力8bar)	4400		
	备注: 1.6立方米/分钟>排量≥1.0立方米/分钟(DN25mm,压力8bar) 价格为4400人民币/展期,具体需量如实填报:_____立方米/分钟。			
1. 展厅外部申请用水价格在原单价基础上加收50%费用,不接受展厅外用气申请。 2. 所有物品均为租赁,不得交换、转移、退换。 3. 参展商须保证租赁物品的完好无损,如有遗失或损坏,需照价赔偿。				
签名/盖章：		日期: 2026年 月 日		

请标准展位展商联系您所在馆的主场搭建商、特装展位展商联系您的特装展台搭建商进行填报



第九届中国国际进口博览会
展会配套设施租赁申请表

表单回传截止日期:2026.09.25

《展会配套设施租赁申请表(网络/电话)》

填表人信息：

☐ 参展公司

☐ 搭建公司

公司名称：

展台负责人：

展台号：

电话：

移动电话：

传真：

邮箱：

项目	规格	单价(元) (人民币/展期)	数量	金额
电话	市内直线	600		
	国内直拨	800		
	国际直拨	2300		
	话费另计： 1. 市内直线(300元押金,0.5元/分钟)。 2. 国内直拨(1000元押金,2元/分钟)。 3. 国际直拨(4000元押金,20元/分钟)。			
网络	10M宽带(适用5个终端)	3000		
	15M宽带(适用10个终端)	5000		
	30M宽带(适用20个终端)	7500		
	10M专线(仅含一个普通公网IP)	6000		
	15M专线(仅含一个普通公网IP)	10000		
网络	30M专线(仅含一个普通公网IP)	15000		
	40M专线(仅含一个普通公网IP)	20000		
	60M专线(仅含一个普通公网IP)	25000		
	100M专线(仅含一个普通公网IP)	60000		
	专线普通公网IP地址 (每条限5个同类型IP)	1500		
	专线国际公网IP地址 (每条限5个同类型IP)	3000		
	专线国内国际公网IP地址 (每条限5个同类型IP)	4500		
	1.网络通道服务： 15000元起/展期(使用展厅综合布线系统,每个点收费3000元,5个点起算,即15000元起。每增加一个点增加3000元,互联网接入价格另议。) 2.特殊规格宽带： 超过100M专线,个性化wifi服务或其他特殊需求,价格另议。			
1. 以上为室内展厅价格,室外区域申请的电话、网络价格在此基础上加收50%费用。 2. 所有物品均为租赁,不得交换、转移、退换。 3. 参展商有须保证租赁物品的完好无损,如有遗失或损坏,需照价赔偿。 4. 参展商可携带5G设备使用馆内5G信号上网。				
签名/盖章：			日期：2026年 月 日	

请标准展位展商联系您所在馆的主场搭建商、特装展位展商联系您的特装展台搭建商进行填报



Please return this form by Sept. 25, 2026

Application for Lease of Supporting Facilities (Electricity)					
Applicant Info.: ☐ Exhibitor ☐ Constructor					
Company Name:			Person in Charge of the Booth:		
Booth No.:			Tel:		
Mobile:			Fax:		
Email:					
Items	Specifications	Rate		Quantity	Amount
		Unit price of exhibition hall electricity box (RMB/Session)	Unit price of intelligent safety electricity box (RMB/Session)		
Power for Lighting (including exhibition hall electricity box and intelligent safety electricity box)	15A 380V	968	330		
	30A 380V	1408	385		
	60A 380V	2288	440		
	100A 380V	3630	550		
	150A 380V	5500	627		
	200A 380V	8800	704		
	250A 380V	11000	836		
	300A 380V	13200	924		
	350A 380V	16500	1012		
	400A 380V	22000	1100		
Power for Machinery (including exhibition hall electricity box and intelligent safety electricity box)	15A 380V	968	330		
	30A 380V	1408	385		
	60A 380V	2288	440		
	100A 380V	3630	550		
	150A 380V	5500	627		
	200A 380V	8800	704		
	250A 380V	11000	836		
	300A 380V	13200	924		
	350A 380V	16500	1012		
	400A 380V	22000	1100		
1. The electricity charges of the 9TH China International Import Expo shall be undertaken by the Organizer. 2. The rates above are for facilities in the venue. The rates of electricity boxes for facilities outside the venue are 150% of the basic rates. 3. When applying for an electricity box, specify which kind you need, power for lighting or power for machinery. The main air switch of the power for lighting is a 4P switch with earth leakage protection; the air switch of the power for machinery is a 380V-3P switch with earth leakage protection. If you apply for power for machinery, please fill out Application for Removal of Distribution Box Leakage Protector (Form 9). 4. All items are exclusively for rent and shall not be swapped, transferred or exchanged. 5. Exhibitors shall guarantee that the leased items are returned intact and shall compensate for any loss or damage, if any.					
Signature/Seal:			Date: , 2026		

To exhibitors of standard booths, please contact the official constructor in your hall to fill in the form.
To exhibitors of special booths, please contact your special booth contractor for this form.



Please return this form by Sept. 25, 2026

Application for Lease of Supporting Facilities (Water & Gas)				
Applicant Info.: ☐ Exhibitor ☐ Constructor				
Company Name:		Person in Charge of the Booth:		
Booth No.:		Tel:		
Mobile:		Fax:		
Email:				
Items	Specifications	Rate (RMB/ Session)	Quantity	Amount
Water	Water for the Booth (DN15mm)	1980		
	Water for Machinery (DN20mm)	2200		
Gas	Displacement ≤ 0.4 m³/min (DN15mm, pressure: 8bar)	3300		
	Displacement ≤ 0.9 m³/min (DN20mm, pressure: 8bar)	3850		
	Displacement ≥ 1.0 m³/min (DN25mm, pressure: 8bar)	4400		
	Note: For facilities with 1.6 m³/min > displacement ≥ 1.0 m³/min (DN25mm, pressure: 8bar), the rate is RMB 4,400 yuan/session. Please report honestly the displacement you need: _____m³/min.			
1. The rates for water outside the venue are 150% of the basic rates and any request for gas outside the venue will not be accepted. 2. All items are exclusively for rent and shall not be swapped, transferred or exchanged. 3. Exhibitors shall guarantee that the leased items are returned intact and shall compensate for any loss or damage, if any.				
Signature/Seal:		Date: _____, 2026		

To exhibitors of standard booths, please contact the official constructor in your hall to fill in the form.
To exhibitors of special booths, please contact your special booth contractor for this form.



Please return this form by Sept. 25, 2026

Form 6: Application for Lease of Supporting Facilities (Internet/Telephone)

Applicant Info.:

☐ Exhibitor

☐ Constructor

Company Name:

Person in Charge of the Booth:

Booth No.:

Tel:

Mobile:

Fax:

Email:

Items	Specifications	Rate (RMB/Session)	Quantity	Amount
Tel.	Urban Direct Line	600		
	Domestic Direct Line	800		
	International Direct Line	2300		
	Phone calls are independently charged: 1. Urban direct line (a RMB 300 deposit, 0.5 yuan/min); 2. Domestic direct line (a RMB 1,000 deposit, 2 yuan/min); 3. International direct line (a RMB 4,000 deposit, 20 yuan/min).			
Internet	10M broadband (applicable to 5 terminals)	3000		
	15M broadband (applicable to 10 terminals)	5000		
	30M broadband (applicable to 20 terminals)	7500		
	10M DDN (with only one normal public IP)	6000		
	15M DDN (with only one normal public IP)	10000		
Internet	30M DDN (with only one normal public IP)	15000		
	40M DDN (with only one normal public IP)	20000		
	60M DDN (with only one normal public IP)	25000		
	100M DDN (with only one normal public IP)	6000		
	Normal Public IP Addresses for DDN (5 IPs of the same type maximum per line)	1500		
	International Public IP Addresses for DDN (5 IPs of the same type maximum per line)	3000		
	Domestic and International Public IP Addresses for DDN (5 IPs of the same type maximum per line)	4500		
	1. Network Channel Services: From 15,000 yuan/session (using the venue's integrated wiring system; 3,000 yuan/ point multiplied by 5 points minimum amounts to 15,000 yuan or more. 3,000 yuan for each point more and rates negotiable for internet access.) 2. Special Broadband Services: Rates negotiable for personalized WiFi services or other special demands from users of 100M DDN or DDN of higher capacity.			
1. The rates above are for facilities in the venue. The rates of Internet and Telephone for facilities outside the venue are 150% of the basic rates. 2. All items are exclusively for rent and shall not be swapped, transferred or exchanged. 3. Exhibitors shall guarantee that the leased items are returned intact and shall compensate for any loss or damage, if any. 4. Exhibitors can access the Internet through 5G signals in the exhibition hall with their 5G devices.				
Signature/Seal:		Date: , 2026		

To exhibitors of standard booths, please contact the official constructor in your hall to fill in the form.
To exhibitors of special booths, please contact your special booth contractor for this form.